
ČERVENÝ KOSTELEC 

Zápis z jednání Osadního výboru Olešnice ze dne 26.06.2024 

Přítomni: Zástupce města Červený Kostelec p.Jiří Regner, člen rady města Pavel Kábrt, členové osadního výboru: 

Miroslav Háze, Roman Vlček, Lucie Hnízdilová, Tomáš Diviš, Miriam Kozáková, Radek Jůza, Petr Kejzlar 

Hosté: Zástupce BPS p. Pfeifer, Jana Divišová 

Projednávané body:  

1. Diskuse členů OVO se zástupcem města Červený Kostelec p. Jiřím Regnerem o problémech ohledně údržby 

obce. Úklid za pomoci paní Bendíkové byl městem omezen na 12 hod/měsíc; kontrolují a práci zadávají 

Divišovi. Případné navýšení počtu hodin není v tuto chvíli možné. Úklid bude zaměřen a paní Bendíkové 

placen pouze za prostor autobusových zastávek a čekáren. Další úklid a údržbu veřejných prostor bude 

zajišťovat město, plnění budou monitorovat členové OVO. 

Na nedostatky v úklidu obce je nejlépe upozorňovat pomocí aplikace mobilní rozhlas.  

2. Místostarosta p. Regner informoval OVO o rušení kontejnerů na plast a papír a o vydávání objednaných 

kontejnerů. Občané, kterým nevyhovuje stávající nádoba, kterou si objednali si můžou pořádat o výměnu 

této nádoby za větší. Úklid stání při naplnění kontejnerů budou provádět technické služby. Po zkušební době 

tohoto systému město přistoupí k pokutám při zjištění odkládání odpadů mimo kontejnery. 

3. Po odborném prořezání lípy pod bytovkou byla odkryta puklina v kmeni lípy, prověřit, zda se bude zakrývat, 

nebo může zůstat otevřená. 

4. Požadavek na umístění radaru k měření rychlosti se statistikou průjezdů u domu č.p. 246 pod areálem ZD 

Žernov a značky 30 km/h trvá. Na komunikaci ležící na pozemku par. č. 1405 vedoucí od hasičské zbrojnice 

směrem na Náchod OVO navrhuje umístit značku 30 km/h. Členové OVO nejsou s úpravou provozu na 

místních komunikacích pomocí dopravního značení dlouhodobě spokojeni, zejména pak při porovnání se 

situací v sousedních obcích a jejich osadách. 

5. Místostarosta p. Regner informoval OVO o stavu projektu sportovního hřiště. Předložil OVO návrh zadání 

k vypracování projektu. Po dokončení písemného zadání, budou občané Olešnice informováni a budou mít 

možnost napsat připomínky k tomuto zadání. Před zahájením zpracování projektu na toto hřiště se musí 

vyřešit majetkové vyrovnání s TJ Sokol Olešnice, na jehož pozemku by mělo sportovní hřiště být. Musí 

proběhnout jednání města s TJ Sokol Olešnice. 

6. Místostarosta p. Regner informoval OVO o uzavírce ulice Sokolská, která podle plánu potrvá do konce 

listopadu 2024. Objízdná trasa povede přes Olešnici kolem sokolovny a dále k firmě Tesmen. Uzavírka se 

zatím odkládá z důvodu víceprací na přípravných stavbách. 

7. Paní ředitelka ZŠ Olešnice Ságnerová požádala OVO o pomoc s doprovodným programem oslav 150 ti let 

školy v Olešnici. Město na základě jejího návrhu provede výmalbu autobusové zastávky u školy, nátěr dveří 

a instalaci rámů pro zavěšování exponátů a napichovací nástěnky. Na zastávce budou umísťovány práce 

dětí ZŠ a MŠ k významnému výročí školy v Olešnici, ale i na různá další témata a příležitosti v průběhu 

školního roku. 

8. Zástupce BPS a ZD Žernov p. Pfeifer podával bližší informace k vyvrtané sondě v areálu ZD u vodojemu. 

Jedná se zatím o sondu, která má zjistit vydatnost a kvalitu vody, omezení hloubky je 100 m. Požádali o 

povolení mít studnu s čerpáním 15 l/s. 

P. Vlček a paní Kozáková požádali p.Pfeifera o lepší informování o stavbách v areálu ZD z důvodu dřívějších 

špatných zkušeností. 

Pan Pfeifer přislíbil účast na schůzi OVO když se budou řešit body k areálu ZD a provozu BPS. 

 

9. Projednáván návrh na zřízení schránky na názory a podněty občanů a její umístění. 

 

 

                                                                                                                                  zapsal Miroslav Háze 


